
Dagsorden til bestyrelsesmøde onsdag den 12. april 2023, kl. 18.30 

 
Til stede: Michael Stagebo, Charlotte Nørskov Jensen, Helle Rasmussen, Maibritt Nielsen & 
Preben Krog - Suppleanter: Annalise Stagebo & Birgit Dammann 
 
 
1. Godkendelse af referat fra d.28.03.23: 

a. Godkendt 
 

2. Information til alle vedr. underslæb af tidligere kasserer:   
a. MS har informeret koordinatorerne for de to kontaktudvalg, revisorerne og revisorsupple-

ant. DKK er underrettet og der er indgivet politianmeldelse af forholdet. Der er lagt en 
overordnet information op på klubbens hjemmeside og Facebookside, så alle medlem-
mer er informeret af den vej. Vi fandt det var nødvendig med et hurtigt opslag, da vores 
tidligere kasserer selv havde lagt et opslag op på Facebook og vi erfarede, at han havde 
tilmeldt DKK udstilling i Nykøbing Falster lørdagen efter. 
 Orienteret. Ved hurtig gennemgang af bankkonto-udskrift ser det ud til, at underslæbet 

startede juni eller juli 2022. 
   

b. Mail af 06/04-23 fra Aase Bach: Klage over, at klubben har sat meddelelsen på Face-
book.  
 Det er bestyrelsens opfattelse, at klubbens medlemmer har ret til at få oplyst, hvad der 

er foregået. Hensynet til medlemmerne kommer før hensynet til vedkommende, der 
har bedraget klubben. 

  
3. Banken og udeståender:  

a. Lige inden påske fik vi adgang til hovedkontoen, HR har som kasserer fuld adgang, MS 
har som formand kiggeadgang, PK har, som hjælp til rekonstruktion kiggeadgang. Hvor-
dan ser det ud med adgange til de tre udvalgs konti? 
Hvor meget skal der overføres fra udvalgskonti til hovedkonto? 
Der er kommende udestående til rosetter til Ry udstillingen, hvad er der af andre udestå-
ende? 
 Der er på nuværende tidspunkt udgifter til rosetter til Ry-udstillingen og champagneglas 

(bestilt inden generalforsamlingen).  
 Der skal blive 3.000 kr. tilbage på kontaktudvalgenes konti. Vi håber vi kan betale pen-

gene tilbage senere. 
 

4. Abonnementer:  
a. Vi mente, at der blev abonneret på Deniro, WeTransfer og lagerhotellet. Der er ikke 

abonnement på Deniro længere, lagerhotellet er opsagt, hvordan ser det ud med We-
transfer? HR skulle undersøge dette. 
 HR opsiger aftalen med Wetransfer. 
 

5. Regnskabssystemet, samt afdækning af forholdet:  
a. HR har fået adgang til dette og ændret password. PK har lavet oversigt over posteringer i 

2022 og skal have det lavet for 2021. Der kan laves en komplet oversigt og forholdes til 
bankkontoudskrift for de to år. 
Skal vi fortsætte med Dinero eller skal vi finde en anden løsning. 
 HR er ikke helt afklaret med det endnu. Indtil videre laver hun det i Excel. 
 

6. Juridisk bistand:  



a. Vi skal have undersøgt, hvad vores foreningsforsikring hos TopDanmark dækker. MS 
kontakter DKK herom. 
 Forsikringen dækker ikke økonomiske forhold. 
  

7. Andre tiltag der skal gøre i forbindelse med sagen:  
a. Hvad andet skal der gøres? 

 Peter Odgaard har tilbudt at stå for en crowdfunding. Det vil være godt, at kunne sætte 
den i værk på hjemmeside, Facebook-side og i nyhedsbrev samtidig. 

  
8. Udstilling Bråby:  

a. Der er sendt besked til dommer Terry Griffin om situationen, at vi ikke har råd til at betale 
for hans udgifter og derfor må aflyse aftalen med ham. Han udviser stor forståelse og 
ønsker, at vi finder en løsning for klubben og at vi i stedet for ham bruger en dommer, der 
er væsentlig billigere. 
 MS kontakter en Sjællandsk dommer om han kan dømme. Derved kan vi holde udgif-

terne nede på et minimum. 
  

9. Udstilling Ry:   
a. Vi har besluttet at gennemføre udstillingen. MS og AS bestiller diverse rosetter. 

 Der er bestilt rosetter. MS kontakter Eurasierklubben for en opdatering på tilmeldinger-
ne. 

  
10. Udstilling på Sjælland d. 12.08.23:  

a. Dorthe Ruff Eriksen er under uddannelse som ringpersonale og spørger om hun må gå 
føl på vores udstilling. 
 MN svarer, at hun skal være velkommen. MN har forespurgt DKK om en udendørs 

plads, men endnu ikke fået svar. 
  

11. Hvordan ser fremtiden ud:  
a. Inden Påske kom der ingen penge fra den tidligere kasserer. Kan vi fortsætte som selv-

stændig klub eller skal vi opløse klubben og evt. søge samme med anden klub. Det kan 
gribes an på forskellige måder. Hvis vi satser på at fortsætte som selvstændig klub, hvil-
ke initiativer til overlevelse skal vi forsøge os med? 
 Efter at have set reaktionerne på opslaget på Facebook og hjemmeside, er der enighed 

om at forsøge at fortsætte som selvstændig klub. Der arbejdes på at afholde udstillin-
ger sammen med en anden klub. 

  
12. Bladet:  

a. Anne Damgaard Jensen har i mail af 22.03.23, meddelt at hun stopper som redaktør på 
vores blad med øjeblikkelig virke. Som begrundelse skriver hun bl.a. manglende opbak-
ning til klubben generelt. Manglende opbakning til bladet og medlemmerne først sender 
materiale ind lige til deadline eller efter. Manglende tid pga. fuldtidsarbejde. At der har 
været diskussion om antallet af blade. Kritik af, at hun har bragt mest stof fra nogle få 
medlemmer, selvom det var dem, der sendte materiale ind. 
 Bestyrelsen beklager, at ADJ Stopper efter nu. Hun nåede at lave to blade. PK svarer 

ADJ. 
   

b. Annalise Stagebo har tilbudt at lave bladet til og med blad nr. 1 2024, så der er tid til at 
finde en ny redaktør eller ordning.  
 Det tager vi med glæde imod. 
  



c. Økonomien og bladet. Som det er på nuværende tidspunkt har vi ikke råd til at lave et 
blad. Der foreslås derfor, at der i stedet laves et nyhedsbrev, som sendes ud til medlem-
merne på mail. 
 Der udsendes et nyhedsbrev når vi har fået styr på mailadresser. 
  

13. Hjemmesiden og Facebooksiden:  
a. Maibritt Nielsen har tilbudt at træde til som webredaktør. 

 Dejligt at kunne få en aktiv hjemmeside igen. MN kontakter både Stine Hjelme og Lis 
Taul for at komme i gang. LT fortsætter med at lægge det på hjemmesiden, der vedr. 
SU. 

  
14. Eventuelt:  

a. Hans Erik Pedersen anmoder om at blive dommeraspirant, han er i forvejen dommer for 
hele gruppe 1 & 2, 10 racer i gruppe 5 plus enkelte racer i gruppe 6 & 9. MS Svarer, at 
det vil vi gerne og sender anmodning til DKK. 
 
Preben Krog 
Referent 


